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Heerlen -  
De zeven gemeenten in Parkstad tekenen formeel beroep aan tegen het politiebeleidsplan 
bij demissionair minister van Justitie en Veiligheid Yesilgöz. Ze vrezen de veiligheid niet 
meer te garanderen als er nog meer agenten moeten worden ingeleverd. 
 
De uitvoering van basale politietaken staat al onder grote druk, stelt burgemeester Roel 
Wever van Heerlen, die voor heel Parkstad spreekt. Met het inleveren van nog meer 
politieagenten zoals het regionale politiebeleidsplan voorstelt zijn de veiligheidsdoelen niet 
meer haalbaar. Dat heeft volgens hem ontwrichtende gevolgen voor de veiligheid en 
leefbaarheid in de regio. 

Daarom tekenen de Parkstadgemeenten voor 1 augustus beroep aan tegen het beleidsplan 
bij demissionair minister Yesilgöz van Justitie en Veiligheid. Het beleidsplan is vorige maand 
bekrachtigd door burgemeester Annemarie Penn van Maastricht en de hoofdofficier van 
justitie, omdat de meeste burgemeesters in Limburg voor het plan hebben gestemd. 
Parkstad is echter fel tegen het plan en wordt daarin gesteund door Vaals en ook 
Valkenburg. 

„Die kwetsbaarheid geldt net zo voor het Heuvelland en Valkenburg aan de Geul”, zegt 
burgemeester Daan Prevoo van Valkenburg. „Overal vormt een fors tekort aan menskracht 
een probleem. Maar zodra het om een veilige leefomgeving gaat, kunnen we ons niet 
permitteren om veel te lang met een onderbezetting hetzelfde werk te blijven uitvoeren.” 

Verkeerde grafieken 

„Het beleidsplan houdt geen enkele rekening met de nu al nijpende situatie”, zegt Roel 
Wever. „Daar moet je onze specifieke kenmerken bij optellen zoals de grensligging naast 
Duitsland en vlakbij België en de sociaal-economische achterstand in de regio Parkstad. 
Bovendien werkt het plan met een theoretisch model dat geen rekening houdt met werkelijke 
bezette functies, vacatures, personeelstekort of ziekteverzuim. Het is kortom een papieren 
werkelijkheid die in de realiteit nog veel nadeliger uitpakt.” 

Volgens het plan zou Heerlen teruggaan van 182 naar 155 agenten. In werkelijkheid zijn er 
echter slechts 125 fte’s bezet. Wever: „Dat betekent dat onze stad nu al minder capaciteit 
heeft dan nodig is volgens het plan. Als dit doorgaat, dan moeten we nog meer inleveren. 
Juist in Heerlen dat vaak in de verkeerde grafieken belandt, gaat dat slecht uitpakken.” Hij 
ziet een reductie van de politiesterkte als kapitaalvernietiging omdat het goede werk in wijken 
als Heerlen-Noord daarmee te niet wordt gedaan. 

Jeugdcriminaliteit 

Voor basisteam Brunssum-Landgraaf, waartoe ook Simpelveld, Voerendaal en Beekdaelen 
horen, noteert het beleidsplan een terugval van 144,1 naar 126,5 politiemedewerkers. In 
werkelijkheid zijn er slechts 97,47 fte’s bezet. „Dat betekent dat we al veel minder capaciteit 
hebben dan de beoogde en gereduceerde formatiecapaciteit die eigenlijk pas in 2027 zou 
worden bereikt. Verder zitten Brunssum, Beekdaelen en Landgraaf ver onder het gemiddelde 
van één wijkagent per 5000 inwoners”, zegt burgemeester Richard de Boer van Landgraaf. 



 
Ook Kerkrade vindt het beleidsplan onacceptabel. „Wij scoren hoog op drugsproblematiek en 
georganiseerde ondermijnende criminaliteit, ook onder de jeugd. Samen met ouders, 
leerkrachten en hulpverleners willen we de jongeren helpen een andere weg in te slaan. De 
politie vormt hierin een onmisbare schakel”, zegt burgemeester Petra Dassen. 
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